
 
 

SEKTIONSMÖTE 9/6 2020 
Närvarande: Annelie Knutsson, Berith Dahlgren och Emelie Höglander 

 
 
Föregående protokoll 
Vi går igenom föregående protokoll. 
 
Rapport från huvudstyrelsemöte 
Annelie går igenom vad som sades på huvudstyrelsemötet. 
 
Planfördelningen 
Annelie har gjort en planfördelning för gräsplanerna och vi går igenom den en sista gång innan den 
skickas ut. 
 
Domarlista 
Annelie har gjort en ny domarlista där alla ungdomar är utfördelade på lagen.  
Alla lag har fått tilldelat ca 4 domare var. Detta är ett försök att få en jämnare fördelning över vilka 
som får döma. Annelie skickar ut den och uppmanar än en gång till vilken av att rulla på listan så att 
alla får döma. 
 
Sektionsrepresentanter 
Vi diskuterar hur vi ska få in info om vilka som valts till dessa då vi ska försöka involvera dem mer i 
sektionsarbetet. Att ha små avgränsade projekt som dessa personer kan genomföra.  
Annelie skickar ut en påminnelse om detta till ledarna. 
 
Reningsverket 
Vi behöver kunna erbjuda toalett om vi ska ha matcher på gräset i Vby. 
Vi efterfrågade därför städ från kommunen men dom ville ej ta på sig det. Nu verkar dock ändå 
planerna i Vby vara i för dåligt skick efter vintern så dessa kommer nog ej kunna nyttjas. 
Vi kommer därmed behöva göra ny planfördelning och lägga alla träningar i Vännäs. 
Enkomt möte för detta bokas in. 
 
Taggsystem 
Emelie har kontaktat kommunen igen ang taggsystem.  
Hon blev hänvisad att prata med Erik Kjellson, Emelie kollar med honom. 
 
Filma matcher 
Efter att vi köpte in utrustning att kunna filma matcher med så är det många matcher som filmas. 
Berith vill lära sig att filma så vi kan sända A-lagets matcher. Annelie hjälper till med detta.  
Tillägg 16/6: Mobilhållaren till stativet har skjutits sönder så vi behöver köpa en ny, eller kanske två så 
vi har i reserv. Annelie gör det vid tillfälle. 
 
Nästa möte?  
Efter sommaren. 


